
Trzynasta sesja Rady Miejskiej 
15 listopada 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XIII/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
15 listopada 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1108

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1427

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnego pan Marka Rutki 

 
Co stanowi – 93.3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy, rolnicy z terenu gminy. 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XIII sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji.  
 
Pan Edmund Zioła zastępca Burmistrza Gminy proponuję wycofać z porządku obrad projekty 
uchwał dotyczące planów odnowy miejscowości, są to plany, które zostały opracowane w tym 
miesiącu, materiał składa się z kilkuset stron i proponujemy przenieść te 12 uchwał na sesję kolejną 



oraz o wycofanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i w sprawie opłaty za psy, a wnoszę o 
poszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwał a mianowicie: 
 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy nieruchomości w drodze przetargu (druk 
XIII/112/07) dotyczy zakupu ziemi od agencji na zamianę z Nadleśnictwem. 
 
w sprawie wyboru banku w celu bankowej obsługi budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2008r.  (druk 
XIII/124/07)      
 
 
Przewodniczący obrad- odczytam porządek obrad po zmianach. 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie podatku od nieruchomości (druk Nr XIII/104/07) 
2. obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2008 oraz poboru tego podatku w 

2008 roku. ( druk Nr XIII/105/07) 
3. w sprawie podatku od środków transportowych ( druk Nr XIII/106/07) 
4. w sprawie zasad i ustalenia poboru opłaty targowej ( druk Nr XIII/107/07) 
5. w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do 

zasobów komunalnych Gminy Trzcińsko-Zdrój( druk Nr XIII/108/07) 
6. w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-

Zdrój. (druk Nr XIII/109/07) 
7. w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/248/2001 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 15 

grudnia 2001r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XIII/110/07) 

8. w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzenie ścieków. ( druk Nr XIII/111/07) 

9. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy nieruchomości w drodze przetargu (druk 
XIII/112/07) 

10. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy działki nie zabudowanej (druk Nr 
XIII/113/07) 

11. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie zabudowań ( druk Nr XIII/114/07) 
12. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nie zabudowanej. ( druk Nr XIII/115/07) 
13. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości ( druk Nr XIII/116/07) 
14. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości oraz zobowiązania do 

realizacji zadania ( druk Nr XIII/117/07) 
15. w sprawie zaopiniowania projektu planu rozszerzenia aglomeracji „Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr 

XIII/118/07) 
16. w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Trzcińsku-Zdroju ( druk Nr XIII/119/07) 
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17. w sprawie powiadomienia o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby 
w organach bezpieczeństwa  państwa lub współpracy z tymi organami  ( druk Nr XIII/120/07) 

18. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy 
Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XIII/121/07) 

19. w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości. ( druk Nr XIII/122/07) 

20. w sprawie procedury uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2008r. (druk Nr XIII/123/07) 
21. w sprawie wyboru banku w celu bankowej obsługi budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2008r. 

(druk Nr XIII/124/07) 
 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy moglibyśmy sprawozdania otrzymywać z materiałami na 
sesję? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- tak. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Józef Szott w okresie miedzy sesyjnym przeprowadziłem analizę 
oświadczeń majątkowych  i stwierdzam, że Radni złożyli oświadczenia terminowo zostały one 
umieszczone na stronie internetowej urzędu oraz przesłane do właściwych Urzędów Skarbowych.  
Przyszły pisma w sprawie oświadczeń majątkowych z Urzędów Skarbowych tylko do nielicznych 
oświadczeń czyli do dwóch urzędy miały zastrzeżenia zainteresowani zostali powiadomieni o uwagach 
i zwróciłem się do nich o złożenie korekt oświadczeń majątkowych. Są tam niedopisane sprawy. 
Przyjąłem interesantów w sprawach prywatnych przekazałem sprawy do załatwienia zgodnie z 
kompetencjami panu Burmistrzowi. Rozmawiałem z prezesem klubu Orła o planach działania klubu w 
roku 2008 oraz potrzebami finansowymi jakie będą potrzebne do zrealizowania zadania. Zrobiliśmy 
pewne rozeznania. To zostanie przekazane panu Burmistrzowi w przyszłym tygodniu. Otrzymaliśmy 
pisma z Urzędu Skarbowego w Gryfinie dotyczyło to złożenia oświadczeń majątkowych. Drugie 
pismo od firmy Wod-Kan jest ono z 19 października przyniósł on dwa wnioski o przedłużenie terminu 
obowiązywania taryfy na wodę i odprowadzanie ścieków. Jest to wniosek omawiany, nie przedstawił 
nam cen wynikających z kalkulacji bo powiedział, że jak przedkładał poprzednią stawkę to może nie 
przedstawiać nam kalkulacji, a w drugim piśmie proponuje to na pół roku i my jako Radni 
proponujemy stawkę na cały rok. 
Otrzymaliśmy pismo z Samorządowego Kolegium Odwoławczego  jest to skarga  pani Zofii Grendy. 
Na działalność Burmistrza ona ciągle pisze te skargi, pisał na poprzedniego Burmistrza a teraz pisze na 
tego. Wpłynęło pismo z Wodociągów Zachodniopomorskich a dotyczy ono ulgi w podatku od 
nieruchomości na budowle do zbiorowego doprowadzania wody i odprowadzania ścieków. W 
przedmiotowej uchwale jest taka ulga. Nie będę odczytywał gdzie byłem czy uczestniczyłem w 
uroczystości obchodów święta 11 listopada , oraz w innych imprezach. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- w ustawie o doprowadzaniu wody i odprowadzaniu ścieków 
mówi się o ustaleniu taryfy, a to pismo które powiadamia ma się nijak do poprzedniego roku a 
powinno nam się przedstawić koszty rzeczywiste bo wiem, że wypadły dwie pozycje nie wiem jak to 
się ma do ceny wody. 
 
Zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  nie mamy takiej wiedzy na jutro ustalimy wykładnię prawa. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  możemy podjąć uchwałę ale należy to ustalić.   
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad-  do Biura Rady nie wpłynęły na piśmie żadne interpelacje, ani zapytania 
radnych.  
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  było zapytanie pani radnej Nogi. A dotyczyło przejazdu tirów przez 
miejscowość Stołeczna wcześniej jechały przez Gogolice Smugę i Trzcińsko, po mojej interwencji 
przestały jeździec tamtędy przywrócono znaki, a zaczęły przez Warnice i bocznym wjazdem jada w 
stronę Babina, Piaseczno i Stołeczna do Trzcińska. Zorganizujemy spotkanie z sołtysami tych 
miejscowości Policją przedstawicielem Starostwa i uzgodnimy. Jestem za tym żeby ukrócić ich jazdę 
tamtymi drogami. Wożą około 40 ton piachu. Po wstępnej rozmowie wiem, że nasza policja jest 
bezsilna bo oni nie mogą ich zatrzymywać. 
 
Radna pani  Teresa Noga-  dziękuję panu Burmistrzowi za interwencję. 
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1. Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk 
Nr XIII/104/07) 

 
Projekt przedstawiła pani  inspektor Teresa Szotecka-  podatek ten wzrósł o 2.2 tak jak maksymalne 
wstawki podatku. Tak zostały podniesione podatki, na terenie naszej Gminy. Zwolnienia są 
proponowane takie same jak w roku ubiegłym.  
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane pozytywnie 8 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/104/07 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na rok 2008 oraz poboru tego podatku w 2008 roku. 
(druk Nr XIII/105/07) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  średnia cena skupu żyta za 
trzy kwartały która stanowi podstawę  do przyjęcia podatku rolnego wyniosła 58,29 zł za jeden 
kwintal, projekt obniżenia tej ceny zakłada obniżenie o blisko 11% to jest do 52 zł za kwintal. Zostało 
to uzasadnione na komisjach to jest taki sam procent obniżki około 11% jaki był przy cenie skupu jaka 
obowiązywała do podatku rolnego na 2007r. większych obniżek nie proponujemy z uwagi na 
zamierzenia co do realizacji zadań inwestycyjnych do przyszłego roku. Musimy korzystać ze źródeł 
pozabudżetowych by te inwestycje rozpocząć i dalej kontynuować a każda obniżka powoduje 
zwiększenie szacowanego deficytu budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji była tylko stawka 
pana Burmistrza czyli 52 zł i zostało to odłożone do dyskusji na komisje oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani  Teresa Noga- na komisji oświaty były opiniowane dwie 
propozycje czyli 52 zł ta cena została zaopiniowana, tak że nie przyniosło żadnego rozstrzygnięcia 
było 5 głosów za i 5 przeciw a dwie osoby się wstrzymały. Głosowana została również cena 42 zł a 
zgłosił taką propozycję pan Wiśniewski w imieniu swojego klubu. I ona również nie przeszła stosunek 
głosów był 5 do 5 czyli za i przeciw tyle samo.  
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- przed podjęciem uchwały wnoszę o 5 minut przerw. 
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O godzinie 1208- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 1230- obrady zostały wznowione. 

 
Przewodniczący obrad-  wznawiamy obrady i dyskusje w sprawie obniżenia cen żyta. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  zwracam się o umożliwienie wypowiedzenia się przedstawicieli 
Izby Rolnej i Związków Rolniczych. 
 
Przedstawiciel Izby Rolniczej pan Robert Kowalski -  propozycja radnych jest zdecydowanie za 
wysoka, w stosunku do ubiegłych lat  jest to dużo za wysoka w wysokości 42 zł tez była by propozycja 
wysoka ale w przyszłym roku może być tak, że rolnicy nie będą płacić w ogóle podatków bo nie bieda 
mieli z czego.  Wzrost jest zbyt duży.  
 
Głos zabrał pan Jan Kozak przedstawiciel Kółek Rolniczych- zabierałem głos na komisji ale te 
propozycje pewnie nie wypłynęły od ludzi którzy znają się na rolnictwie tylko znając się na 
matematyce. Rolnicy w przyszłym roku zaczną spłacać kredyty suszowe. Rolnicy z naszej gminy 
często są doświadczani poprzez klęskę suszy czy też nadmiernych deszczów. W przyszłym roku maja 
być spłacane kredyty klęskowe. Jak by był ktoś z Banku Spółdzielczego to by powiedział na jaką 
kwotę są rolnicy zadłużeni. Jak nie będą brane pod uwagę spłaty kredytów iż zwiększenie nakładów na 
środki do uprawy czyli na nawozy. Nie wiemy jaka będzie wartość zboża w przyszłym roku. Od kilku 
lat mamy klęski. Wartość tego żyta nie wzięła się z tego, ze rolnikowi się dobrze dzieje jak będziecie 
śledzić rynki światowe to zboża nie ma bo wiele krajów tego zboża nie pozbierało. U nas ogłasza się 
klęskę żywiołową a nie liczy się strat. Ciężko powołać taką komisję. My w tym roku rolnicy którzy 
intensywnie uprawiają zboża to mamy w tym roku bardzo źle i nie jest wynik tego, że u nas się źle 
działo, a podniesienie  my czujemy to w kieszeni z 77 zł na 130 zł to jest dla nas podwyższenie 
podatku. Powinna rada konsultować się z Izbami Rolniczymi i kółkami rolniczymi, ale ilu z was zna 
się na rolnictwie. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  my nie znamy się na rolnictwie ale jak zakłady padały czy ktoś 
się interesował pracownikami że mieli kredyt do spłacenia. Ja jestem za tym by w ogóle podatków nie 
płacić ale na przyszły rok z tego roku będzie podatek płacony bo co roku nie zawsze były podnoszone 
ceny nieraz już spadało. A do każdej złotówki jest dotacja 60 groszy i gmina traci jak zbiera mniej. Po 
wielu latach podjęto inwestycje na wsiach są projekty dotycząc inwestycji na 9 milionów złotych czy 
złożycie się na wkład własny  czy może zaciągniemy kredyt i przyjdzie nam jeszcze więcej spłacać. A 
może porozmawiamy z ludźmi z Tchórzna czy Czystego, tam nie ma wody. Wy jesteście 
mieszkańcami i chcemy dla Gminy a nie dla siebie. Ale rozwiążemy dylemat, czy my będziemy robić 
coś dla Gminy czy Gmina ma robić dla nas. Ma być rozsądna cena podatków jest tylko milion złotych 
z rolnictwa a pozostałe około 3 milionów złotych płacą nie rolnicy. Podatków rolnych i nie 
wmawiajmy, ze rolnicy utrzymują Gminę. Może dla sołtysów należy dawać projekty budżetowe 
czytelne kiedy jakie przetargi. Należy zapłacić za dokumentację i z waszych pieniędzy zapłacimy.  
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- proszę informować rolników, że można być na komisjach a jeśli 
nie to proszę by rozsyłać do sołtysów informacje, by na sesji nie było dyskusji. 
 
Głos zabrał pan Jan Kozak przedstawiciel Kółek Rolniczych.- a gdyby radni nie mieli wcześniej tej 
informacji GUS to skąd by  wzięli pieniądze, należy szukać pieniędzy z projektów unijnych.  
 
Sołtys pan Paweł Kozakiewicz-  powiedział pan, że z rolników jest milion złotych więc gdzie są te 
pieniądze, my płacimy podatki a u nas się nie dzieje nic. 
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Radny pan Zbigniew Wiśniewski-  rolników bulwersuje ta podwyżka jest to obniżka do wyznacznika 
GUS i od razu przy założeniu 35 zł podniesione zostało na 58 zł. W tym roku jest taki duży wzrost i 
rolnikom o to chodzi, podatki były podnoszone i robi się to co roku. Z 31 zł na 52 zł.  
 
Przewodniczący obrad-  czy ktoś z radnych proponuje inną stawkę. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas – jak by nie patrzeć to każdy ma rację, proszę zrozumieć, że 
nie jest to mój wymysł i upór. Ja z panem Kozakiem dyskutowałem i powiedziałeś że może na jesień 
spadnie cena, a życzę sobie żeby kwintal przeliczeniowy był 20 zł bo ludzie którzy kupują bochenek 
chleba to płacą teraz 3 zł a nie 1.50zł. Jestem otwarty dyskusji chcę obniżać a jak GUS by powiedział 
20 zł za kwintal a ja bym dał 25 zł to bym podwyższał. Pan sołtys z Klasztornej zapytuje czy coś jest 
robione a przez 20 lat nic nie było robione, na niektóre zadania są zrobione dokumentacje. Teraz 
odwołałem 2 przetargi bo dokumentacja miała kosztować przeszło 300 tys. zł. z własnego budżetu 
chcę zrobić wodę w Tchórznie. Nie jest to mój wymysł. Każda podwyżka bije kogoś po kieszeni. 
Mogli rolnicy zaprotestować lub zmienić prawo nie ja ustaliłem, że się przelicza za hektar 2,5 hektara. 
Budżet ustalamy jak mamy pewne wskaźniki. Nastawiam się na rozwój wsi chcę żeby wszystkie 
miejscowości miały wodę kanalizację czy świetlicę bo jest to życie prywatne, żeby Koło Gospodyń 
Wiejskich się odnawiało, żeby były chodniki czy szkoły wyremontowane. Nie powiedziałem że 
pieniądze są dla Urzędu bo zawsze można nic nie robić i powiedzieć ze mam 2 miliony wolnych 
środków i nic nie robię i chcę  żeby to szło na wioski. 
 
Sołtys pan Paweł Kozakiewicz- 200 metrów drogi zrobiłem w czynie społecznym za 800 zł.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas – wysokość środków na inwestycje na wsiach 2 400 000 zł a 
na inwestycje w mieście 468 tys. zł z tego Ratusz bo dach grozi zawaleniem. Są tez ważne mury. Chce 
żeby tak było. Nie chce zniszczyć polskiego rolnika. 
 
Pan Jan Kozak przedstawiciel Kółek Rolniczych-  należy zwrócić uwagę, że my w przyszłym roku 
będziemy spłacać kredyty klęskowe. 
 
Przewodniczący obrad-  dużą rolą Kółek Rolniczych jest zmiana sposobu naliczania podatku 
rolnego, należy może podzielić Polskę na regiony itd. W jednym rejonie są urodzaje a w innym nie 
ma. Może my powinniśmy napisać też o zmianę tego sposobu. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  życzę by to zboże rolnik mógł sprzedać za 70 zł.  
 
Rady pan Marcin Czesyk- biorąc pod uwagę Rolników i ich organizacje i mając na uwadze budżet 
Gminy i inwestycje proponujemy jak klub radnych „Razem Ku Lepszemu” obniżenie stawki do kwoty 
46 zł. 
 
Radny pan Zbigniew Wiśniewski- klub radnych dla dobra wspólnego przychyla się do tej propozycji 
nasza propozycja była 42 zła El na pewno nie przejdzie więc przychylamy się do wniosku 46 zł. 
 
Przewodniczący obrad- proponujemy cenę 46 zł za kwintal 
 
-za- 12- głosów 
- przeciw- 2- osoby 
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Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
- wstrzymały się- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIII/105/07 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 
Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie podatku od środków 
transportowych ( druk Nr XIII/106/07) 

 
Projekt uchwały przedstawiła podinspektor Zofia Bożek-  zgodnie z komunikatem górne stawki 
podatków wzrosły o 2.2% i proponuje się taki sam wzrost podatku od środków transportowych dla 
naszej Gminy. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/106/07 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zasad i ustalenia poboru 
opłaty targowej ( druk Nr XIII/107/07) 

 
Projekt uchwały przedstawiła referent  Justyna Ziółkowska- w związku z małą ilością osób która 
decyduje się na sprzedaż na naszym targowisku stawki się nie zmieniły do zeszłego roku. Dopisane 
zostało tylko że rolnicy z naszego terenu mogą sprzedawać swoje dobra na targowisku nieodpłatnie. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane pozytywnie 8 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/107/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia stawki czynszu 
dzierżawnego za lokale użytkowe oraz garaże należące do zasobów komunalnych 
Gminy Trzcińsko-Zdrój( druk Nr XIII/108/07) 

 
Projekt uchwały przedstawiła referent  Justyna Ziółkowska-  zgodnie z komunikatem GUS wzrost 
cen towarów i usług nastąpił o 2.2%. proponuje się żeby stawki za czynsze lokali komunalnych 
wzrosły również o 2.2% z wyłączeniem garaży gdzie wzrost jest o 1 zł na kwotę 2.50 zł. netto. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane pozytywnie 8 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIII/108/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu V. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za 
grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XIII/109/07) 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski  - wzrosły stawki o 2.2% i proponuje się tu 
również wzrost stawek do roku ubiegłego o taki sam procent. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji były te stawki 
zaopiniowane pozytywnie 8 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIII/109/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 
o godzinie 1315 wyszedł radny pan  Zbigniew Wiśniewski, stan radnych na Sali 13. 
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Do punktu V. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/248/2001 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 15 grudnia 2001r. w sprawie ustalenia 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XIII/110/07) 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski – na terenie Gminy mamy zasady 
przyznawania lokali obecnie nie przewidziano takiej sytuacji jaka jest teraz gdzie pomieszczenia mogą 
być zaadoptowane do celów mieszkalnych i jest to na koszt osób dla których zostaną te lokale 
przyznane.  
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwała została  
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/110/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 
 

O godzinie 1315- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 1328- obrady zostały wznowione. 

 
Do punktu V. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania 
dotychczasowej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. ( druk Nr XIII/111/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski – w terminie jaki wskazuje ustawa o 
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę dzierżawca złożył wniosek do Biura Rady o przedłużenie 
obowiązywania taryfy i został przygotowany projekt uchwały wniosek swój pan Bednarczuk uzupełnił 
pismem, żeby przedłużenie było na pół roku. Projekt uchwały przewiduje obowiązywanie taryfy na 
cały rok 2008. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  wnoszę wniosek formalny o wycofanie tej uchwały, Rada nie 
musi tego przyjmować bo będzie ona obowiązywała na cały rok. Na komisach była dyskusja że 
wypadły, że starszej kalkulacji dwie pozycje i na Trzcińsku nie było inwestycji. Jak ta suma wypadła, 
to koszty by się obniżyły a jak my zatwierdzimy to przyjmiemy istniejący stan rzeczy, ustawa nie 
mówi o żadnym przedłużaniu ustala się to na podstawie kosztów z poprzedniego roku. A nic nie mówi 
się o przedłużeniu. Możemy mieć problemy ze względu na pismo. 
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Inspektor pan Piotr Bugajski – art. 24 ust  9a mówi, że na wniosek przedsiębiorcy rada przedłuża 
taryfę na okres nie dużej niż na jeden rok. 
 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wniosek pana Krzemińskiego by oddalić dzisiaj ta uchwałę. 
 
- za- 6 – głosów 
- przeciw- 0- osób 
- wstrzymało się – 7- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek formalny radnego Krzemińskiego przeszedł i uchwął 
został wycofana. 

 
 

Do punktu V. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 
mienie Gminy nieruchomości w drodze przetargu (druk XIII/112/07) 

 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- Gmina ubiega się o grunty na 
których są złoża torfów borowinowych i doszliśmy do porozumienia z Nadleśnictwem, że dokonamy 
zamiany gruntów i sprzedamy dwie działki są to działki  o powierzchni 13 hektarów i druga działka 
położona w obrębie Piaseczno Gmina Trzcińsko-Zdrój 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwała była 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/111/07 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 
mienie Gminy działki nie zabudowanej (druk Nr XIII/113/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- w związku z poprawą estetyki 
Miasta Burmistrz zawarł porozumienie z panem Nowakiem, który nam sprzeda działkę przy murach i 
branie Chojeńskiej, można by tam zrobić taka promenadę spacerową. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwał była 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/112/07 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przejęcie zabudowań ( druk Nr XIII/114/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- są to zabudowania stanowiące 
majątek po byłym zakładzie gospodarki komunalnej podjedliśmy wstępne porozumienie z Gminą 
Chojna w celu nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. Jest to działka 123 o pow. 14 arów przy ul 2 –
Lutego 12. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- na komisji uchwała była 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- budynki gospodarki komunalnej nie były nasze i porządkujemy te sprawy po 
byłym Burmistrzu. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/113/07 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości nie zabudowanej. ( druk Nr XIII/115/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- Gmina Trzcińsko-Zdrój jest 
właścicielem nieruchomości niezabudowanej w miejscowości Strzeszów poprzednio był projekt 
sprzedaży części działki, a obecnie jest projekt o sprzedaży w całości jest ona położona w centrum wsi 
Strzeszów, jest to klin powstały ze zjazdu dwóch dróg. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwała 
zaopiniowana pozytywnie. 
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Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/114/07 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości ( druk Nr XIII/116/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- Gmina posiada jeden lokal 
mieszkalny w Stołecznej w bloku jest to lokal który wcześniej był przeznaczony dla mieszkańców w 
trudnej sytuacji, a obecnie jest taki lokal w mieście i należy ten w Stołecznej sprzedać, jest to 
mieszkanie 3 pokojowe z kuchnią przedpokojem i łazienką. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czy my nie za wcześnie pozbywamy się tego lokalu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwała zostałą 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- Gmina będzie nadal posiadała lokal socjalny w Trzcińsku a nie w Stołecznej, 
taki lokal awaryjny, dla osób które dotknie jakieś nieszczęście. czy są jeszcze  pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIII/115/07 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przejecie nieruchomości oraz zobowiązania do realizacji zadania ( druk Nr 
XIII/117/07) 

 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Teresa Krajczyńska- Gmina Trzcińsko-Zdrój ubiega się 
o nieodpłatne przejęcie działek na mienie Gminy są to działki w większości pod budownictwo jest to 
szkoła w Gogolicach jak również tereny przeznaczone pod rekreację. 
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Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji uchwała została 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/116/07 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu 
rozszerzenia aglomeracji „Trzcińsko-Zdrój” (druk Nr XIII/118/07) 

 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Radecki-  na poprzedniej sesji został przyjęty plan 
skanalizowania gminy Trzcińsko-Zdrój, obecnie mamy projekt poszerzenia aglomeracji o kolejne 
miejscowości to jest Strzeszów i Babin. Przeznaczone do włączenia do kanalizacji w Trzcińsku- 
wniosek został przez Wojewodę zaopiniowany pozytywnie.  
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska- komisja zaopiniowała projekt 
uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/117/07 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego 
Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju 
(druk Nr XIII/119/07) 

 
Projekt uchwały przedstawił dyrektor TCK pan Piotr Kowalewski- uchwała jest w sprawie 
wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury biblioteki, zostanie przekazany majątek jaki biblioteka 
otrzyma i jaki poniesie udział w kosztach , załącznik Nr 3 został poprawiony po komisji, uchwała 
zawiera również statuty nowych instytucji. Jest to zgodne z wyrokiem sądu  
 

 14



Przewodnicząca komisji oświaty pani  Teresa Noga-   na komisji została uchwała zaopiniowana 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIII/118/07 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 17. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia o obowiązku 
przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa  państwa lub współpracy z tymi organami  ( druk Nr XIII/120/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- uchwała ta wynika z obowiązku złożenia 
oświadczenia lustracyjnego zgodnie z wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego nasza Rada musi 
wezwać do złożenia Skarbnika Gminy, w terminie 3 miesięcy od daty powiadomienia go o tym fakcie. 
Jeśli nie złoży takiego oświadczenia to utraci swoje stanowisko. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została uchwała 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Marcin Czesyk- czy pan skarbnik współpracował ze służbami bezpieczeństwa państwa. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  takie oświadczenie złożyłem w pierwszym terminie, a nie 
współpracowałem z organami bezpieczeństwa. Nie można nie pamiętać czy się składało meldunki itd. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/119/07 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 
gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr 
XIII/121/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- ponowna skargę złożyła pani Zofia Grenda , 
jest ich już kilkadziesiąt. Pani Zofia pisze skargi do różnych instytucji a one zgodnie z kompetencją 
spływają do Rady bo to Rada Miejska, rozstrzyga je w formie uchwały. 
 
Przewodniczący obrad-  pani Zofia Grenda pisze, że Urzędnicy niszczą jej pisma i tu wnoszę o to 
żeby Burmistrz może się zastanowił i podał sprawę do sądu o zniesławienie. Bo są obrażani Urzędnicy 
a oni jeżdżą marnują czas. Ale Burmistrz będzie to konsultował z Radcą Prawnym. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ludzie nie tylko w Szczecinie też się tą panią zajmują i ma złą 
sławę ale ona jest chora i nie należy kierować tego do Sądu. My mamy problem zrobimy sprawę 
zostanie ukarana i co to zmieni. 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- może skierować tam pomoc społeczną bo jej samotność 
doskwiera, może jakiegoś psychologa tam posłać.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została uchwała 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/120/07 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości. . ( druk Nr XIII/122/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski-  wysoka Rada ustaliła już stawki za 
uzbrojenie terenu a teraz jest uchwała  w sprawie opłaty adiacenckiej w sprawie podziałów działki na 
mniejsze i sprzedaży tych działek maksymalnie można dać 50% a Burmistrz proponuje 25% 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została uchwała 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/121/07 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 20. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2008r. (druk Nr XIII/123/07) 
 
Skarbnik Gminy jest to wymóg ustawowy obowiązywała procedura na 2007 i dalej dajemy na 2008r. 
Z uwagi na zmianę Ustawy o finansach publicznych w najbliższym czasie procedura jest tylko na 1 
rok. 
 
Przewodniczący obrad-  termin przyjęcia nie będzie 29 grudnia a raczej styczeń ale napiszemy do 
tego pismo. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/122/07 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 21. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru banku w celu bankowej 
obsługi budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2008r. (druk Nr XIII/124/07) 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- projekt zakłada przedłużenie obsługi bankowej na kolejny 
rok w Banku PKO BP chodzi o to, żeby na rok czasu w trybie bezprzetargowym. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji została uchwała 
zaopiniowana pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIII/123/07 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący obrad-  pragnę poinformować, że odbędzie się komisja wspólna w dniu 27 listopada 
a sesja 29 listopada. O godzinie 13 do tego czasu proszę wszystkich radnych i sołtysów aby zapoznali 
się z materiałami dotyczącymi planów odnowy wsi i miasta. Każdy radny musi zapoznać się z tymi 
programami. Również można to otrzymać droga mejlową. Zwracałem się już z prośbą o to by 
uczestniczyć w imprezach organizowanych przez Burmistrza i Radę. Proszę mój apel potraktować 
poważnie proszę by w takich sytuacjach jak Święto Niepodległości uczestniczyć, musimy 
wychowywać poprzez swoją postawę. Czy jest to święto plonów czy niepodległości. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  nie ma przyjęcia planu odnowy miejscowości Góralice. 
 
Radna pani Alicja Kałużniak-  wspominał pan dyrektor, wczoraj o rozliczeniu projektów i ze 
będziemy długo czekać. 
 
Dyrektor TCK pan  Piotr Kowalewski-  to były umowy zawarte przez moją poprzedniczkę, a 
personalnie należy zapytać Burmistrza. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  wraz z mieszkańcami ul. Dworcowej prosimy o remont przystanku PKS. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  dzisiaj pracownik to pomierzył i zapytamy kto i za ile 
odnowi ten przystanek. Przynajmniej przystanek będzie odnowiony. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- dziękuje, za szybką reakcję pana Burmistrza w sprawie zalewania 
ogrodów na ul. Ogrodowej. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- proszę by w sprawach wiosek komisie były wyjazdowe na 
poszczególnych wioskach i byłby kontakt z mieszkańcami.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  zgadzam się z pomysłem ale wówczas jak będziemy mieli 
świetlice to wówczas można to zrobić. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- wówczas byśmy znali wszystkie bolączki na wsiach. 
 
Przewodniczący obrad-  może podejmiemy takie działania. 
 
Radny pan  Edward Iwański-  dlaczego mieszkańcy wioski Strzeszów nie zostali zaproszeni na 
spotkanie z mieszkańcami domków letniskowych. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja organizuje to spotkanie chodzi o to by domki letniskowe 
włożyć w kanalizacje i chcemy z nimi rozmawiać o współudziale w finansowaniu. Dlatego na wiosce 
nie było rozwieszone.  Strzeszów jest ujęty a domki letniskowe nie są. Mieszkańcy Strzeszowa nie 
będą płacić. 
 
Radny pan  Edward Iwański-oni płacą podatki. 
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Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  nie są ujęci w studium zagospodarowania przestrzennego. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nawiązując do podatku rolnego myślę, że uchwalając taka 
kwotę  a nie inną uda nam się w 100% zrealizować inwestycje może ze wsparciem kredytu.  Ciągle 
jestem otwarty iść w kierunku inwestycji które zaplanowałem czyli kanalizację, wodę, remonty szkół 
czy świetlic a nie znaczy to, że Trzcińsko- zostanie potraktowane po macoszemu, a myślę o ratuszu bo 
jest tu sito w dachu.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 14 27 – przewodniczący obrad zamknął XIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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